
Notulen ledenvergadering 3 oktober 2022      
 
Aanwezige bestuursleden: 
Rudi van der Felz, Jan Henk Centen, Hetty van der Veen, Stan Bosman, Leon 
Kosse, Harrald Schonewille, Peter Moddejongen 
 
Overige aanwezigen: 
Tessa Koster, Robin Planken, Berry van Dijk, Joey van Dijk, Igor Tangenberg, Rutger 
Mulder, Nathan Bosman, Wilfred Snippe, Klaas Wolting, Klaas Mulder, Cees 
Schipper, Guus Neep, Jan Groen, Gerrit van Faassen, Jan van de Wetering, Jan 
Koster, Jorren Snippe, Bianca Profijt, Calvin Centen, Erik Groen, Joffrey ter Horst, 
Gerben Hamberg, Karlo van der Wetering, André Jansen, 
 
Afwezig met kennisgeving: 
Julia Hamberg, Jordy Kosse , Rendy Egberts, Roel Hagedoorn, Paul Arkes 
 
1. Opening 
Voorzitter Rudi van der Felz opent de vergadering en heet iedereen van harte 
welkom. Een speciaal welkom is er voor het Stichting Bestuur De Krim, de 
Supportersvereniging en de Club van 100. 
 
2. Vaststellen van de agenda 
Er zijn geen aanvullende agendapunten. 
 
3. Notulen ledenvergadering 2019 
-NOW regeling: Dit is nog niet afgehandeld. Er dienen nog cijfers van 2 kwartalen 
van 2021 ingeleverd te worden voor herberekening van de coronasubsidie NOW. 
-Het was de bedoeling dat Tessa het penningmeesterschap van Jan Henk zou 
overnemen, maar dit is gewijzigd. Er zal nog iemand het penningmeesterschap 
moeten gaan overnemen. Jan Henk zal dit daarom nog tijdelijk voortzetten. 
-Vreedzame wijk: De eerste gesprekken in de sport zijn gaande. De insteek moet 
anders worden, op school is men voornamelijk bezig met regels en structuur en bij de 
sport leggen ze de nadruk op het team. 
 
4. Jaarverslag secretaris 
Het jaarverslag 2021-2022 wordt door Hetty voorgelezen. Er zijn geen op of 
aanmerkingen. 
Hetty wordt bedankt voor het maken van het jaarverslag. 
 
5. Jaarverslag penningmeester 
Jan Henk licht de resultaten van het boekjaar 2021 – 2022 toe. Het boekjaar loopt 
van 1 juli t/m 30 juni. De loopgroep is in de eerste helft van het seizoen gestopt, 
daarom zijn de contributieontvangsten lager. 
De opbrengsten van 21-22 zijn meer dan van 20-21, maar ook de kosten vallen 
hoger uit. Het uiteindelijke resultaat is wel beter dan het voorgaande jaar. 
De kantineopbrengsten zitten op 75 procent, dit is iets gestegen. 
De entreegelden staan vermeld als een kostenpost. Deze worden normaliter 
afgekocht door de supportersvereniging. Het eerste deel is zojuist betaald en dus 
niet verwerkt in dit verslag. Het tweede deel wordt waarschijnlijk aan einde van het 
boekjaar betaald. 



6. Verslag kascontrolecommissie 
De kascontrolecommissie bestaat uit: Joffrey ter Horst, Karlo van der Wetering en 
Berry van Dijk. Karlo krijgt namens de commissie het woord. De jaarcijfers zagen er 
goed uit, er is niets aan toe te voegen. Complimenten voor de penningmeester. 
De voorzitter bedankt de commissie. 
 
7. Benoeming kascontrolecommissie 
Joffrey is aftredend en niet herkiesbaar. Nathan Bosman geeft aan Joffrey te willen 
opvolgen en neemt dus zitting in de kascontrolecommissie. 
 
8. Vaststellen begroting 
De begroting voor het komende jaar 2022-2023 wordt door Jan Henk toegelicht. 
Er wordt voorgesteld om entreegeld te heffen voor 3e klasse toeschouwers. De 
meningen zijn hierover verdeeld. Afgesproken wordt om dit neer te leggen bij de 
supportersvereniging, zij beslissen hierover. 
 
9. Contributieverhoging 
De vereniging draait nu goed. Er is daarom besloten om dit seizoen geen 
contributieverhoging in te voeren. 
 
10. Bestuursverkiezing 
Harrald Schonewille, Stan Bosman en Hetty van der Veen zijn aftredend en niet 
herkiesbaar.  
Tessa Koster (contactpersoon sponsorcommissie) en Robin Planken (voorzitter 
jeugdbestuur) zijn voorgedragen door het bestuur als nieuw bestuurslid. Er zijn geen 
tegenkandidaten ingediend. We hopen op een fijne samenwerking. 
Er is nog een vacante bestuursfunctie. Het is lastig om dit op te vullen, verschillende 
besturen vissen in dezelfde vijver van mogelijke kandidaten. Het is wel belangrijk dat 
een bestuurslid ook past in het team. 
Rudi bedankt Harrald, Stan en Hetty voor hun inzet van de afgelopen jaren en de 
prettige samenwerking en overhandigt een boeket bloemen. 
 
11. Bestuurlijke mededelingen 
-Het Vrijwilligersbeleid wordt besproken. Dit houdt een verplichting in voor alle ouders 
van kinderen onder de 18 jaar en voor alle leden boven de 18 jaar. Het geldt voor 
nieuwe leden maar ook voor bestaande leden. Zie verder het vrijwilligersbeleid. 
De kantinecommissie zal de vrijwilligers gaan inplannen indien het goed verloopt.  
-Vacant in het bestuur is de functie van penningmeester en van bestuurslid met 
aandachtsgebied de kantinecommissie. 
-Met Elim zijn twee positieve gesprekken geweest voor eventuele samenwerking, 
betreft oudere jeugd nl. JO15,17 en 19. Ook met de betreffende teams is gesproken. 
De uitkomst is dat er op dit moment gekozen is voor geen samenwerking, dit had ook 
de voorkeur van de jeugd. Voor JO15 en JO17 is het bovendien een eind fietsen, dit 
werkt niet bevorderlijk. De JO19 is in het nieuwe seizoen doorgeschoven naar de 
senioren. 
-Er is een offerte opgevraagd voor een muziekinstallatie. De Club van 100, de 
Supportersvereniging en het bestuur moeten hierover nog beslissen. 
-De energieprijzen rijzen de pan uit, er is momenteel geen tegemoetkoming voor 
sportverenigingen. Het bestuur doet een verzoek aan de leden om niet te lang te 
douchen. Uiteraard mag er wel gedoucht worden.  



-Zijn er verder mogelijkheden voor meer verduurzaming of eventueel 
energieneutraal? Dit brengt ook hoge kosten met zich mee. Nog meer zonnepanelen 
lijkt een betere optie. 
De ledverlichting bespaart al enorm veel geld, dit was een goede beslissing. 
Of uitbreiding van zonnepanelen rendabel is, moet beter bestudeerd worden en 
advies over ingewonnen worden. 
 
12. Uitloting certificaten 
Het bestuur van SBSDK doet opnieuw de jaarlijkse uitloting van certificaten. André 
gebruikt hiervoor het rad van de supportersvereniging. 
Er zijn certificaten van € 50,-- en € 250,-- verkocht, 10 van 50 en 1 van 250 worden 
uitgeloot. 
 
Er wordt gevraagd hoe de Stichting financieel draait. André geeft aan dat dit goed 
gaat, de reserves zijn goed. De tennis heeft het wel moeilijk, vooral in de 
coronaperiode is er een ledenteruggang geweest.  
Het is lastig om in deze roerige tijd te bekijken en beslissen of er nog mogelijkheden 
zijn voor verduurzaming.  
 
13. Rondvraag 
Nathan: Er is behoorlijk veel geld in kas. Kan er ook geld gespendeerd worden aan 
de aankleding van de kantine? Leon geeft aan dat er voor het raam in de kantine een 
voorbeeld hangt van een foto. Het is de bedoeling dat er meer foto’s komen te 
hangen voor de ramen. 
Ook zijn er voornemens om de oranje lampen en stoelen te vervangen door zwarte, 
zodat de DKB kleuren meer doorgevoerd worden. 
Klaas: -Hoe is het vrijwilligersplan te handhaven? Wat indien men weigert? Rudi 
geeft aan dat dit niet altijd makkelijk zal zijn om op te lossen. Er moet duidelijk 
benadrukt worden dat de vereniging moet blijven draaien en we dus veel vrijwilligers 
nodig hebben. Dit zou tot discussie kunnen leiden met een aantal mensen. Is het een 
optie om meer contributie te betalen als je geen vrijwilliger wilt zijn? Dat betekent dat 
mensen met geld dit dan kunnen afkopen, dat is zeker niet de bedoeling. Er zijn 
meer verenigingen die zo te werk gaan, misschien kunnen we daar nog tips halen. 
-De uitnodiging voor de ledenvergadering dient 6 weken van te voren bekend te zijn. 
Ook in het clubblad moet dit op tijd geplaatst worden, zo ook op de website en 
facebook.  
In DKB-er kan de agenda op tijd geplaatst worden. De notulen kunnen ook op de 
website geplaatst worden. 
- Op de website zouden sowieso ook meer onderwerpen geplaatst kunnen worden 
om uit de dragen dat de vereniging leeft en er genoeg gebeurd. Dit is een 
verbeterpunt. 
Cees: Heeft DKB een verzoek ontvangen van de buiten schoolse opvang om ruimte 
huren? DKB heeft geen verzoek ontvangen. 
Jan: Alle leden ontvangen de DKB-er, nieuwe leden dienen dan ook doorgegeven te 
worden aan Karin Mol. 
Joffrey: In het verleden is er een scheidsrechters instructie gegeven. Kan dit een 
vervolg krijgen? Leon geeft aan dat hij een tijdje terug een dergelijke training gedeeld 
heeft in de app. Hierop is geen reactie geweest. Misschien een keer een instructie 
tijdens de training? Niet iedereen is het hier mee eens. Het discussiepunt is of 
spelers verplicht moeten worden om scheidsrechter te zijn. Er zijn veel te weinig 



scheidsrechters, maar niet iedereen is hiertoe gemotiveerd. Afgesproken wordt om 
hieraan extra aandacht te schenken binnen de jeugd. 
Leon: Binnenkort zullen jeugdleiders en senioren uitleg krijgen van de AED door 
Harjo Mulder. Daarna zullen ook andere vrijwilligers uitleg ontvangen. 
 
14. Sluiting  
Rudi sluit de vergadering en bedankt een ieder voor zijn of haar inbreng. Op naar 
een mooi seizoen in de 3e klasse voor het eerste! De leden worden uitgenodigd om 
samen nog een consumptie te nuttigen. 
 


